
Podklad pro hlasování o složení EK. 

Na základě interního hlasování VR, bylo navrženo složení EK v počtu 7 osob (Felcman, Hradilová, Šabíková, 

Poláček, Holíková, Šebková a Pixa). Celkově se přihlásilo 9 uchazečů. 

Felcman Radek 9 

Hradilová Jana 9 

Šabíková Lucie 9 

Poláček Marek 6 

Holíková Kateřina 5 

Šebková Kateřina 4 

Pixa Jiří 3 

Přádka Radim 0 

Tancibudek Miloš 0 
  



 

Ing. Radek Felcman, Zlín 

Mým úmyslem, jakož to člena ETICKÉ KOMISE je: 

- dohled nad dodržováním Etického kodexu (EK) ČSTS a Pravidel chování sportovců a trenérů, porotců a 
funkcionářů všemi členy ČSTS a to vždy vždy korektně a za dodržení principů rovnosti 

- objektivně a nezaujatě posuzovat případná porušení EK a vyžádá-li si to situace, předání DiK včetně návrhu 
řešení a to vždy v souladu se Stanovami ČSTS a procedurálními pravidly 

- samozřejmé osobní respektování Etického kodexu ČSTS  

- v případě potřeby podání návrhů na změnu legislativy ve vztahu k problematice vyplývající z EK. 

 

Ing. Radek Felcman 

  



Ing. Kateřina Holíková, Zlín 

Morální a etický kodex 

Etický kodex sepsaný ČSTS je dostatečně obsáhlý a mými prioritami jsou: 

1. Dbát na dodržování těchto zásad na všech úrovních.  

2. Věnovat se otázce dodržování etického kodexu i na úrovni VR. Obzvláště zpětné nebo nevčasné 

upravování / vydávání pravidel, postojů a dalších nařízení, která mohou působit v neprospěch 

některých tanečních párů, případně kolektivních členů. 

3. Zabývat se otázkou „pracovní doby“ porotců a funkcionářů na soutěžích, kdy není výjimkou, že 

porotce / funkcionář pracuje i 15 hodin za den. Při takovém vytížení klesá objektivita, pozornost a 

další faktory ovlivňující spravedlivý posudek soutěžících, kvalitu a atraktivnost soutěže. 

4. Dbát na správné postupy při sankciování tanečních párů při provedeném přestupku ze strany 

funkcionářů, které většinou vyplývají z neznalosti SŘ případně Disciplinárního řádu. 

5. Jisté morální pravidla by se měly dodržovat i při propagaci ČSTS, v PR, ve všech médiích (tisk, online, 

TV…). Zatím mi nejsou známy, pokud nějaké existují. Tato součást působení na veřejnost je velmi 

důležitá pro správné chápání tanečního sportu. 

6. Bohužel jsem byla svědky nevhodného moderování některých soutěží, proto bych se chtěla zasadit 

o proškolování funkcionářů / moderátorů i v této oblasti. 

V neposlední řadě jsem ráda, že EK obsahuje mnoho pouček, jak má ČSTS, jejich členové a všichni, kteří 

s tanečním sportem jsou spojováni, působit na vnější prostředí. Jistě mnoho otázek vyplyne z uplatňování 

těchto pravidel a mým zájmem bude, abychom se těmito otázkami zabývali, přijali patřičná opatření. 

Bohužel jsem nenašla nikde pravomoci EtK, jak má postupovat při prohřeškách, které nelze řešit pomocí 

legislativy ČSTS případně WDSF pravidel či Zákoníku práce ČR. I v této oblasti jsou jisté nesrovnalosti, které 

by měly být vyřešeny. 

 

Ve Zlíně, 10. 2. 2022 

 

Ing. Kateřina Holíková 

 

  



Jana Hradilová, Brno 

Dobrý den, jako člen etické komise bych budoucí aktivitu viděla samozřejmě v předpokládaných činnostech 
člena komise: 
 
1) dohlížení na dodržování zásad etického kodexu členy ČSTS 
2) projednání přestupků proti EK a jeho přílohám 
3) šíření zásad kodexu mezi členy ČSTS a předejití přestupkům proti němu z neznalosti 
4) prohlubování oblastí, které EK ovlivňuje nebo které má upevňovat a tím členy ČSTS chránit před 
pochybením nebo je vést k příkladné  nejen sportovní činnosti dle EK jako: 
a) Rozvoj sportovního prostředí ČSTS v souladu s etickým kodexem a prohloubení a upevnění těchto částí ve 
sportovcích samotných jejich edukací a úpravou sportovního prostředí. Např.: 
- ve spolupráci s komisí sportovců, viceprezidentem pro profesní záležitosti atd. edukovat sportovce a 
trenéry v oblasti etikety (chování reprezentantů nejen na soutěži ale i přidružených reprezentačních 
akcích), motivace (správná motivace sportovců, potlačení nezdravé rivality a agrese atd.) a psychologie 
sportu (umění prohry, výhry, plánování atd.) 
- ve spolupráci s komisí sportovců a VR nastavit sportovní sezónu skutečně tak, aby odpovídala vědeckým a 
lékařským poznatkům o sportovním výkonu a umožňovala tak sportovcům splnit požadavek etického 
kodexu na podání nejlepšího sportovního výkonu -možná edukace sportovců a trenérů v oblasti zdraví 
sportovce, zajištění edukace sportovců a trenérů v oblasti dopingových látek 
(WADA) a prevence zneužívání podpůrných látek,  prevence drogové a alkoholové závislostí a zneužívání 
omamných látek sportovci 
 
b) Rozvoj pracovního prostředí ČSTS v souladu s etickým kodexem a prohloubení a upevnění těchto částí v 
porotcích a organizátorech samotných jejich edukací a úpravou soutěžního chodu. Např: 
-ve spolupráci s komisí rozhodčích a VR zlepšení prostředí pro porotcovskou činnost, koncentraci porotce, 
jeho psychickou i fyzickou kondici a odolnost zpracováním podkladů a poznatků hygieny práce, pracovního 
lékařství, coachingu pro optimální nastavení pracovní doby a rozdělení porotcovské práce na úseky 
zajišťující kvalitní možnost koncentrace a rozhodování -nastavení standardů pracovního prostředí porotce -
v budoucnu možnost zapracování systému tvoření porot pro významné soutěže ČSTS pro zajištění 
maximální objektivity (spolupráce VR a 
komisí) 
 
c) Dohlížení na celkový obraz tanečního sportu z pohledu veřejnosti, zlepšení obrazu tanečního sportu mezi 
veřejností a sportovci, zvýraznění etických aspektů našeho sportu, přínosnost v oblasti spolupráce žen a 
mužů atd., podpora rozvoje dobrého obrazu tanečního sportu (spolupráce komisí,VR) 
 
d) zamyšlení nad způsobem spolupráce s okolními svazy a federacemi pro zachování cti a rozvoje svazu, 
jeho sportovců a funkcionářů tak, aby v žádném případě nedocházelo k poškození obrazu ČSTS a kvůli 
rivalitě v podobné až stejné oblasti působnosti dokonce k porušování základních ustanovení EK  jeho příloh 
při jednání mezi svazy. Návrhy pro komise a VR, případné zapracování podmínek loajality a spolupráce mezi 
svazy, sportovci, funkcionáři atd. 
 
e) podpora celistvosti a soudržnosti svazu a jeho členů, vytvoření bezpečného a důvěrného prostředí pro 
rozvoj tanečního sportu 
 
Toto jsou pouze rychlé teze na dotaz, jak bych viděla možné fungování člena EtK a případné vize a priority 
mojí osoby v EtK. 
 
 
s pozdravem a přáním krásného dne 
 
Jana Hradilová 



Jiří Pixa, Praha 
Dobrý den  

 ucházím se o místo v Etické komisi společně s Milošem Tancibudkem a Markem Poláčkem  

 "Všechny problémy řešit pro dobro tanečních párů." 

 Pixa Jiří 

 

Marek Poláček, Kladno 

 
Dobrý den,  
rád bych se stal členem nově vznikající Etické komise ČSTS a to z následujících důvodů:  
• Díky mému právnickému vzdělání mám v sobě velmi zakořeněný smysl pro dodržování odsouhlasených a 
sepsaných pravidel, kterými by se měla organizace (členové) řídit – viz Etický kodex ČSTS  
• Díky mé snaze rozšiřovat členskou základnu prostřednictvím programu „Trenéři ve škole“ cítím 
odpovědnost vůči jak stávajícím, tak nově příchozím tanečníkům, aby se prostředí ČSTS zprůhlednilo a 
nabídlo všem tanečníkům stejná práva i povinnosti, čemuž nově odsouhlasený kodex přispívá.  
• Dle mého by se měl kodex dodržovat v celém jeho rozsahu a nehledat v něm kličky nebo úniky. Zároveň 
by měl býti i správně interpretován. Nelze se pohybovat v oblasti „myslím si, že je to správné, tak to tak je“, 
ale držet se v mezí určených kodexem.  
 
Shrnuto, velmi rád se stanu členem komise, jelikož vznik nového kodexu mi dává smysl a s jeho zněním se 
plně ztotožňuji a proto bych se na dalším rád aktivně podílel.  
S přáním hezkého dne  
 
Marek Poláček 

 

Radim Přádka, Kroměříž 

Jako člen ČSTS s 30 letou působnosti mohu komisi přispět zkušenosti prostředí a znalosti v oboru.Jsem si 

vědom že jako trenér a porotce ČSTS jsem ve střetu zájmů ale svoji činnost EK chci brát zodpovědně a 

racionálně vše řešit s ostatními členy komise. Podle daných situací i navrhovat úpravy EK tak aby vše 

probíhalo v našem sportu ke spokojenosti všech členů ČSTS.  

Pěkný den.  

Radim Přádka  

 

Miloš Tancibudek, Praha 
dobrý den Český svaze tanečního sportu 

ucházím se o místo v Etické komisi společně s Jiřím Pixou a Markem Poláčkem  

"Pravda zvítězí" 

Miloš Tancibudek 

 



Lucie Šabíková, Praha 

Měla bych zájem pracovat v Etické komisi.  

Něco málo o mně. Je mi 37, pracuji ve farmaceutické firmě jako manažerka komunikace pro region 14 zemí 

východní Evropy. 

Jsem bývalá aktivní tanečnice, nyní porotkyně II. třídy. Etiku v rámci tanečního sportu považuji za stále 

aktuální a velmi žhavé téma, které si zasluhuje komplexní a strategický přístup. V rámci strategie a její 

implikace si myslím, že vzhledem k mé pracovní praxi mohu být pro Svaz přínosem. 

Co mne napadá jako priority pro následující rok: 

• Zajistit informovanost všech členů Svazu o znění Etického kodexu a důsledcích z něj vyplývajících; 
v interní komunikaci se členy se zaměřit na osvětu „What good looks like“ versus „What to avoid, 
what is not acceptable“ – v případě možnosti finančních prostředků připravit edukační materiály 
(prezentace, videa).  

• Spolupracovat s ostatními Etickými komisemi v rámci zemí WDSF, aplikovat získané best practices a 
sdílet naši strategii a přístup 

• Jmenovat Etické ambasadory, dobrovolníky z řad tanečníků i funkcionářů, kteří budou přinášet 
nápady na zlepšení a náměty k nápravě 

• Zavést funkci etického komisaře, který bude náhodně navštěvovat akce Svazu (soutěže) a 
vyhodnocovat dodržování Etického kodexu; tuto funkci by mohli případně zastávat i členové Etické 
komise 

• Pravidelně školit a zkoušet funkcionáře; Etický kodex by měl být součástí každé doškolovací akce 

• Kromě již existujících ocenění svazu vyhlašovat jednou ročně Cenu Etického kodexu za příkladný 
přístup či příkladné řešení nastalé situace.  – pravidla nominace a vyhodnocení k dořešení 

• Ve spolupráci s komunikačním manažerem svazu externě komunikovat vysoký etický standard 
tanečního sportu 

 

 

Těším se na případnou spolupráci 

 

Pěkný den 

 

Lucka Šabíková 

 

  



Kateřina Šebková, Jarov (u Plzně) 

 

Dobrý den,  

Na základě výzvy zveřejněné na webu ČSTS bych se tímto ráda přihlásila do výběrového řízení do Etické 

komise ČSTS. 

Základní info o mě: 

Ing. Kateřina Šebková,  

narozena 6.6.1982,  

členem ČSTS od roku 2000 s aktivní soutěžní licencí až do současnosti 

dosažené vzdělání vysokoškolské - VŠE se zaměřením na účetnictví a finanční řízení, učitelství pro střední 

školy 

Angličtina na úrovni C1 

tel. číslo 777 66 82 44 

Mé priority jako člena etické komise: 

• Vytvořit Etické komisi důvěryhodné postavení tak, aby každý člen ČSTS měl důvěru v Etickou komisi 
a neobával se v případě podezření na porušení Etického kodexu s komisí jednat, působit také jako 
element prevence při dodržování Etického kodexu 

• Při řešení případných porušení Etického kodexu využívat krom podkladů v podobě Etického kodexu 
také empatii 

• Spolupracovat s dalšími orgány ČSTS 
 

S pozdravem 

K. Šebková 

 

 

 

 

 

 


